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Aanwezig: Rene, Berry, Femke, Argo, Gerben, Perry, Ilse, Jolanda, Lydia, Gera, Heike, 
Diana 
Afwezig: Marcia 
 
 
 

Punt  Omschrijving Notulen Aktie 
1 Opening 

 
Diana komt eens kijken of zij zich wil aansluiten bij 
de KC raad. Iedereen stelt zich kort voor.  

 
 

2 Notulen MR/LOC   
02-09-2020 

Opmerkingen: 
- Joni Verharen is verkozen door ons vanuit 

de SVV.  
- Hoeveel uren mogen de collega’s van 

peuterwerk schrijven voor hun deelname 
aan de KC-raad? Naar redelijkheid.  

- Kaderbrief komt op de agenda te staan 
- Wat betreft de werkdrukgelden zou het 

beter zijn geen namen te noemen.  

 
      
 
 
 
 
Argo 
 

3 Binnengekomen post: 
• Cursusaanbod van 

de VOO 
• Mail van Ab Groen  
• Agenda ouderraad 
• Mail over demo 
• Info MR 

 
- Heike gaat een cursus volgen 
 
- Structuurwijzigingen lopen inmiddels. 
- Ouderraad geen bijzonderheden. 
- Mr Academy, nieuwe demo 
- Veel interessante stukken.  

 
 
 
 
 
 
 

4 Inspectie BSO- Neptunes 
 

In de praktijk ziet alles er goed uit, dit is ook zo in 
het plan beschreven. 1 item werd terecht 
opgemerkt, betreft huiselijk geweld. Nieuwe 
collega’s gaven niet het gewenste antwoord 
(samenloop van omstandigheden). Verklaring is 
toegelicht. Berry zelf is tevreden.  
 
Inspectie onderwijs themaonderzoek rondom 
kwaliteit zit eraan te komen, 10 december. Komt 
nog een kort verslag vanuit organisatie.  

 
 
 
 
 
 
 

Femke 

5 Werkverdelingsplan- 
werkdrukgelden  

- Moer er instemming worden verleend is de 
vraag. Niet besproken in GOO, wel 2 jaar 
gehandeld. Waar blijft het geld dat over is? 
Dit geld staat centraal op het totaal. Het is 
een totale pot als gemiddelde. Het is op 
bestuursniveau binnen gekomen waardoor 
het niet uitgegeven is op school. Het moet 
inzichtelijk gemaakt worden.  

- Is er een bestuursformatieplan? Argo durft 
dit niet te zeggen, Berry denkt dat deze nog 
opgesteld moet worden.  

- Zijn wij gekend is de vraag? Wij voelen ons 
als KC-raad onvoldoende gehoord. 

 
 
 
 
 
Berry 
 
Argo 
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Jaarplan is al in werking als voorbeeld dus 
wij kunnen enkel toekijken. Berry heeft er 
vertrouwen in dat zaken anders gaan lopen 
in de toekomst.  

6 Profilering Octopus Gerben en Berry zijn gesprekken gestart met 
collega’s. Zij hebben verschillende reacties mogen 
ontvangen en gaan deze nu bundelen. 
Talentontwikkeling was een speerpunt. Wat zijn de 
verschillen voor ons als ouders? 
Tevredenheidspeiling onder de ouders, kan worden 
toegevoegd, hierin is peuterwereld ook 
meegenomen.  

Gerben en 
Berry 
 
 
 
KC-raad 
ouders 
geleding  

7 Corona update  Ventilatiebrief, de CO2 meters zijn moeilijk 
leverbaar, ze komen z.s.m., deze zullen ook allerlei 
data gaan verzamelen voor een nog beter beeld. 
Nu hebben we als Octopus een goed systeem.  
 
Scenario intern gebruik corona team iedere 
maandag bij elkaar of er iets bijgesteld moet 
worden ??? 

 

8 Kindcentrum jaarplan  Hoever we zijn met lopend actieplan wordt 
besproken tijdens de studiedag van 11 november.  
 
Punt 8 reken- moet zijn wo-methode.  
 
Wat moeten we als KC raad met dit stuk, wms, 
instemming … maar zit geen voorlegger bij. 
Instemmening moet gevraagd worden en geen 
advies. Wordt vervolgd. 

 
 
 

Berry 
 
 
 

KC raad 
 

9 Kindcentrum 
meerjarenplan 

- Het plan is zoals het is, geen verdere 
inhoudelijke toelichting. Plan wordt niet 
jaarlijks aangepast vandaar wellicht 
verouderde informatie. KC raad wil niet 
instemmen met verouderde stukken. 
Gelieve actueel stuk aan te leveren. 

 
 
 
Berry 

10 Kindcentrum begroting Argo: kaderbrief uitgangspunten hoe te verdelen. 
Richtlijnen zoals we nu hebben continueren. 
Begroting 2021 in te vullen, vervolgens komt er een 
2de gesprek met hoofd financiën. In dec komt de 
GOO raad bij elkaar op stichtingsniveau. Wij als 
octopus hebben 34 kinderen minder in nieuwe 
schooljaar, hierdoor minder middelen tot 
beschikking.  

 

11 Adviesaanvraag 
dienstenaanbod 

Item ligt  bij GOO raad. Er wordt vanuit de LOC 
input gevraagd. Tarieven zijn nagenoeg gelijk 
gebleven, luiers aan pakket toegevoegd. Er wordt 
nog onderzocht of we centraal zaken (fruit) kunnen 
gaan inkopen.  
 
Een beperkt aantal uren opgevuld door HBO 
studenten in de toekomst. Ouders moeten hier wel 
iets van vinden, navraag dus gaan doen.  

 
 
 
 
 
 
 

Marcia en 
Diana ? 

12 Rondvraag Argo : Ab groen is bezig met nieuwe info te delen, 
betreffende PMR stakingsgelden. Het geld zou 
gaan nu naar nieuwe leerkrachten, aantrekken van 
nieuwe leerkrachten en begeleiding en coaching, 
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Het zou eigenlijk terugvloeien naar eigen scholen, 
wordt meegenomen door Jolanda in de GMR van 
december.  
 
Vraag of er meer plek kan worden gecreëerd voor 
nieuwe baby’s i.v.m. vraag-aanbod.  
 
KC info i.p.v. octopers, opmaak mag zeker 
veranderd worden.  
 
Pasje (voor kleine uitgaven) wordt als onhandig 
ervaren door vele collega’s.  
 
BHV gaat door.  
 
Diana geeft aan zich te willen aanmelden.  
 
Vanuit directie horen we wat instemming of 
adviesrecht betreft.  
 
Speeltoestellen niet goedgekeurd i.v.m. fout in 
certificering, tot nadere orden zijn deze toestellen 
afgesloten voor gebruik. Dit wordt z.s.m. opgepakt 
en opgelost.  

 
Jolanda 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Directie 
 
 
 
Berry 

 
Volgende vergadering: woensdag 02-12-2020  
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